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Beste liberalen,

Op het moment van het schrijven van deze nieuwsbrief staat de zomervakantie
alweer voor de deur. We denken dat we met recht kunnen stellen dat we een
enerverend half jaar achter de rug hebben. De afgelopen periode heeft in het
teken gestaan van de coalitiebreuk en het dossier van de zondagsopenstelling.
Omdat dit belangrijke momenten zijn hebben we onze leden zo goed als
mogelijk tijdig en volledig op de hoogte willen brengen van de laatste
ontwikkelingen. Wij hebben onze leden hiervoor een ledenbrief verstuurd,
maar ook in deze nieuwsbrief zal worden teruggeblikt op deze gebeurtenissen
waaronder ook het vertrek van onze wethouder Robin Heij. 

Mocht u toch informatie gemist hebben dan wijzen wij u graag op onze website
waar alle documenten en informatie terug te vinden is.

Wij wensen u een prettige zomervakantie en hopen u na de zomervakantie
weer te mogen ontmoeten op één van onze activiteiten!

Het bestuur
VVD Hoeksche Waard

VOORWOORD
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Het afgelopen half jaar hebben we als bestuur opnieuw belangrijke stappen gezet
in de organisatie van ons lokale netwerk. Zo zijn we blij dat we kunnen melden
dat er zich opnieuw een aantal nieuwe leden hebben aangemeld. Ook het aantal
volgers op onze sociale media kanalen stijgt nog steeds. Dat heeft natuurlijk te
maken met de roerige periode die nog maar kort achter ons ligt waarin veel
mensen ons digitaal opzoeken om zich te informeren wat er speelt. Hoewel we
teleurgesteld zijn over de breuk met de coalitie en het daarmee samenhangend
vertrek van onze wethouder, proberen we dit momentum zo goed als mogelijk
ook te gebruiken om verder te werken aan onze zichtbaarheid en profilering.

Er is de afgelopen periode gewerkt aan een betere afstemming tussen bestuur en
fractie op verschillende onderwerpen. Op deze manier proberen we de lijntjes
kort te houden om in bepaalde situaties snel te kunnen schakelen. We konden
ons niet voorstellen hoe snel we van deze korte lijntjes gebruik moesten maken
toen de breuk met de coalitie onvermijdelijk bleek. Denk bijvoorbeeld aan het
snel schakelen over een communicatiestrategie en de uitvoering hiervan
(persberichten, sociale media, ledenbrief). Als bestuur zijn we trots op onze
fractie en de manier waarop zij onze liberale beginselen hebben verdedigd de
afgelopen periode. Tijdens de verschillende ledenvergaderingen heeft onze
fractievoorzitter Arnold de Man steeds een inkijkje gegeven in de verschillende
lastige dossiers die speelden binnen de coalitie. Wat dat betreft kijken wij als
bestuur al uit naar de tweede ledenvergadering van dit jaar waarin Arnold
ongetwijfeld meer kan toelichten over de breuk met de coalitie. Verderop in deze
nieuwsbrief leest u er al iets over.

Tijdens de laatste ledenvergadering in maart van dit jaar heb ik verteld over de
bijeenkomst georganiseerd door de Regiobestuur VVD Zuid-Holland. In onze
laatste nieuwsbrief heeft bestuurslid Michael Teyhoff hiervan nog verslag
gedaan. Op 21 september a.s. zal er opnieuw een bijeenkomst worden
georganiseerd voor bestuursleden van lokale netwerken. Wij zullen hier opnieuw
aanwezig zijn om van elkaar te leren en verder invulling te geven aan de
regionale opleidings- en activiteitenkalender. 

Over activiteiten gesproken: helaas hebben we het VVD Hoeksche Waard
Lagerhuis debat moeten annuleren vanwege te weinig aanmeldingen. We
proberen een alternatieve datum te prikken maar hopen vooral dat de andere
lokale politieke ook een bijdrage willen leveren aan deze avond om echt tot een
goed inhoudelijk debat te kunnen komen. We geven de titel ‘de beste debater
van de Hoeksche Waard’ immers niet zomaar weg! Overigens is er ook ruimte
voor andere belangenorganisaties om een stelling in te brengen. 

BESTUURSZAKEN

Door Harmen Hoogwerf
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HARMEN
Bestuurslid
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Mocht u zelf, of iemand kennen die dit namens een belangenorganisatie wil doen
neemt u dan vooral contact op met ons bestuur op
bestuur@vvdhoekschewaard.nl!

Tenslotte zijn we de afgelopen maanden druk bezig geweest met, ik zou bijna
zeggen opnieuw, onze website. Onze website is inhoudelijk niet gewijzigd maar
moest verhuisd worden naar een andere server. Bij deze verhuizing waren
uiteindelijk drie partijen betrokken die hier iets in moesten betekenen. Met ons
eigen lokaal netwerk komt het aantal zelfs op vier. Gebleken is dat dit veel ruis
veroorzaakt en daarom is er één schakel tussenuit gegaan. We zijn voornemens
om dit nog verder te vereenvoudigen maar beschikken zelf als bestuur over te
weinig ICT kennis om dit verder vorm te geven. We doen daarom nogmaals de
oproep aan onze leden of er iemand is dit ons hierbij specifiek op dit onderdeel
kan ondersteunen.

Ik wens u een prettige vakantie en ik hoop u daarna bij een van onze activiteiten
weer in goede gezondheid te mogen begroeten!

 

 

 

Wilt u meedoen aan een activiteit of heeft u een goed idee
voor een nieuwe activiteit? Neemt u dan contact op met
Michael via bestuur@vvdhoekschewaard.nl. Ook wanneer
een landelijke activiteit of congres wilt bezoeken of meer
informatie wilt over een landelijke activiteit kunt u contact
met ons bestuur opnemen! 
 

MEEDOEN AAN EEN ACTIVITEIT?
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Op dinsdagavond 22 mei organiseerde VVD Merwede in Papendrecht een
bijeenkomst rond de verkiezingen van het Europees Parlement. Een aantal
kandidaten waren deze avond ook aanwezig in het Leonardo Hotel. Ook de
lijsttrekker Malik Azmani was aanwezig en heeft het verkiezingsprogramma van de
VVD voor Europa gepresenteerd en toegelicht. Het was daarmee een uitgelezen
kans om in gesprek te komen met Malik. Er was een opkomst van ongeveer 40
man en dat vond ik best veel voor de Europese verkiezingen. Op de avond werd
duidelijk gemaakt wat de VVD precies doet in Europa en waar Jeanette Baljeu
voor staat, namelijk de haven industrie en dat Malik Azmani de grote regelneef
van de achterkamertjes is in Europa en zo zijn collega's overtuigd om positief te
stemmen op de VVD moties. Verder kwamen thema's  als veiligheid, immigratie en
de opkomst van derde wereld landen in Europa aan bod. 

Beiden maakte gebruik van het moment om aandacht te vragen voor de toekomst
van Europa die door de opkomst van het nationalisme in verschillende lidstaten
onder druk komt te staan. Omdat rond de verkiezing voor het Europees Parlement
de kranten vooral gevuld waren met de formatiegesprekken bleef het belang van
deze verkiezingen onderbelicht. Juist ook deze formatiegesprekken zorgen voor
gefronsde wenkbrauwen bij de andere liberalen in het Europees Parlement en was
interessant om nu eens van een insider te horen hoe dat spel gespeeld wordt en
wat dit betekent voor de samenwerking in Europa.

Aan het einde van de avond was er zoals gebruikelijk nog ruimte en tijd voor een
gezellige netwerkborrel. Het was leuk om met de bestuursleden van VVD Merwede
waaronder ook de Dordtse VVD valt, weer bij te praten over recente
ontwikkelingen. 

Al met al was het een geweldige avond om een keer te horen wat er speelt in
Europa en wat de VVD allemaal voor elkaar heeft gekregen, zowel voor de
schermen als achter de schermen.

Inmiddels weten we de uitslag en zijn Malik en Jeanette  gekozen in het Europees
Parlement. Langs deze weg feliciteren wij beiden van harte en wensen hen veel
succes!
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BIJEENKOMST VERKIEZINGEN
EUROPEES PARLEMENT 
Door Michael Teyhoff
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Als u meer wilt weten over politieke ontwikkelingen in de
Hoeksche Waard dan kunt u daarvoor altijd bij de
fractieleden terecht. Kijk eens naar de livestream van de
vergaderingen of bezoek onze fractievergadering. U bent
van harte welkom. Maak daarvoor dan wel een afspraak
met de fractieleden via fractie@vvdhoekschewaard.nl.
 

MEEPRATEN?

ARNOLD
Fractievoorzitter
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NIEUWS VAN DE FRACTIE
Door Arnold de Man/Fractievoorzitter

Donderdagavond 11 juli is voor de gemeenteraad na een marathonvergadering
van meer dan 8 uur het reces ingegaan. Daarmee komt een eind aan een
hectische en turbulente politieke periode. Via deze nieuwsbrief kunt u lezen wat
zich de afgelopen maanden heeft afgespeeld. 
 
De coalitiebreuk
U heeft het ongetwijfeld via nieuwsbrieven en de (social) media gemerkt. De
VVD-fractie maakt sinds 9 juni niet langer deel uit van de coalitie en zit weer in
de oppositiebanken. De oorzaak van deze breuk en daarmee ook het vertrek van
onze wethouder Robin Heij was het gevolg van een verschil van inzicht over de
verruiming van de zondagsopenstelling van de winkels in de gemeente en al
eerder over de stijging van lokale lasten.  
 
Na ons vertrek uit de coalitie hebben de overgebleven partijen CDA, Lokalen HW
en de SGP in enkele weken tijd een akkoord bereikt met D66 en ChristenUnie om
met elkaar de nog resterende periode tot begin 2026 een meerderheidscoalitie
te vormen. Daarvoor is op 11 juli een nieuw coalitieakkoord gepresenteerd en
zijn gelijktijdig 2 nieuwe wethouders geïnstalleerd. 

Eindelijk mogen de winkels op zondag open 
Gelukkig heeft de gemeenteraad op 18 juni het besluit genomen om de
verruiming van de zondagsopenstelling mogelijk te maken. Het college heeft
inmiddels bevestigd dat in de raadsvergadering van september de aanpassing
van de winkeltijdenverordening wordt voorgelegd waarna winkeliers kort daarna
de mogelijkheid krijgen hun deuren elke zondag tussen 12 en 17 uur te openen.
Deze historische stap is het direct gevolg van ons vertrek uit de coalitie; alleen
met onze steun kon een meerderheid ontstaan. De prijs hiervoor was wel hoog. 

mailto:%20fractie@vvdhoekschewaard.nl
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Daar sta je dan aan de zijlijn 
De coalitiebreuk heeft de gemoederen enorm beziggehouden. Voor
onze fractie ontstond een soort vacuüm omdat wij als uittredende partij
geen rol hebben vervuld rondom de formatie van een nieuwe coalitie.
Op zichzelf begrijpelijk maar toch wel ongemakkelijk. We moesten
afwachten terwijl de normale agenda “gewoon” moest worden
afgewerkt. Daarbij hebben we ook het plotselinge vertrek van onze
wethouder moeten ondergaan. Robin heeft deze tegenslag loyaal en
waardig opgepakt; wij zijn hem hier enorm dankbaar voor. De Hoeksche
Waard gaat hem missen; in 2 jaar tijd heeft hij veel bereikt. Na het reces
nemen wij als fractie nog informeel afscheid van Robin. 
 
Vertrek Marijke Boorsma
Op 9 juli heeft Marijke Boorsma, na een 14-jarige actieve politieke
loopbaan, haar ontslag (om persoonlijke redenen) genomen als
raadslid. Wij zijn Marijke enorm dankbaar voor al haar inzet en enorme
betrokkenheid bij de VVD Hoeksche Waard. In de raadsvergadering heb
ik haar persoonlijk bedankt. Samen met Robin gaan we nog informeel
afsluiten. Als gevolg van Marijke’s vertrek is Geoffrey Filee als haar
opvolger geïnstalleerd. Geoffrey was al burgerraadslid en al eerder
raadslid in Oud-Beijerland en kent het klappen van de zweep. Wij
wensen hem veel succes.  
 
Wat heeft de raad zoal gepasseerd? 
Ik verwijs u graag naar de raadsagenda’s en vergaderingen van de
afgelopen maanden (wie website van de gemeente volgen) om terug te
kijken wat er aan de orde is geweest. Buiten de coalitiebreuk en de
zondagsopenstelling noem ik nog enkele belangrijke of opvallende
punten.

· In april heeft de raad afscheid genomen van CDA-wethouder Joanne
Blaak. Om gezondheidsredenen heeft zij jammer genoeg ontslag
genomen. Snel daarna heeft het CDA René Peters als waarnemer
voorgesteld. Deze in Oss woonachtige wethouder maakt op ons een
goede en kordate indruk. Zijn opvattingen over het sociaal domein
ervaren wij als verfrissend en bemoedigend.  
· De plannen voor de uitbreiding van de vluchtelingenopvang in ’s-
Gravendeel zijn nog niet geeffectueerd maar vragen wel onze aandacht.
De opvang en huisvesting van vluchtelingen en statushouders gaat ons
nog langer bezighouden en is ook afhankelijk van de landelijke politiek.
Onze fractie maakt zich zorgen over het aantal woningen wat hiervoor
benodigd is in relatie tot andere woningzoekenden (jongeren)

J U L I  2 0 2 4

VV
D 

HO
EK

SC
HE

 W
AA

RD



J U L I  2 O 2 4

· De gemeenteraad heeft intensief gesproken over de bouw
van het nieuwe zwembad in Numansdorp. Dit project is
uiteindelijk door de raad goedgekeurd en is het (verlaagde)
krediet van 14,6 miljoen beschikbaar gesteld. Onze fractie is
teleurgesteld dat er nog steeds geen integrale visie bestaat
over gemeentelijk vastgoed en sportaccommodaties
(waaronder zwembaden) en de torenhoge kosten voor het al
eerder “beloofde” Numansdorpse zwembad. Afspraak is
afspraak. De toekomst van andere baden (waaronder ’s-
Gravendeel) is hierdoor onzeker. Ditzelfde geld voor de
cultuursector. De VVD heeft als enige partij tegen de
transformatie van een oud Oud-Beijerlands schoolgebouw tot
cultuurhuis gestemd. Wij hebben bezwaar tegen de
investering omdat het naar onze mening, bij gebrek aan visie,
geen goede oplossing en locatie is voor de behoefte waarin
het moet voorzien. In het najaar gaat de raad praten over het
leegkomende Actief College (oude LTS) in Oud-Beijerland. Nu
al geld uittrekken voor een onvoldoende geschikt cultuurhuis
achten wij onverstandig. 
· De aanpak van de verbeterde ontsluiting van de
verkeersveiligheid van het zuidwestelijk deel van de Hoeksche
Waard schiet niet op. Wethouder van Waveren heeft opnieuw
nader onderzoek aangekondigd en enkele
kortetermijnoplossingen aangekondigd. De raad kon niet veel
anders dan hiermee instemmen. 
· Het college gaat onderzoek doen naar de huisvesting van de
gemeentelijke organisatie. De gebouwen in Maasdam en Oud-
Beijerland zijn niet toekomstbestendig en vragen om een
visie voor de toekomst. Een mede op initiatief van de VVD
aangenomen amendement maakt het mogelijk het
“onderzoek naar het Huis van de Hoeksche Waard” te
starten. Daarbij worden ook mogelijk andere functies
(ontmoetingsruimte, eventueel met podium) betrokken. Het
onderzoek richt zich op de opties renovatie/groot onderhoud
of nieuwbouw op 1 locatie dan wel de aanschaf van een
bestaand geschikt te maken locatie. 

Tenslotte heeft de gemeenteraad de perspectiefnota 2025
behandeld. Deze nota geldt als basis voor de in november
vast te stellen (meerjaren-) begroting 2025-2028. Duidelijk is
dat de Hoeksche Waard, net als alle gemeenten, door
afnemende Rijksmiddelen financieel sombere jaren tegemoet
gaat. Dit betekent een vooruitzicht waarbij geen echt nieuw
beleid mogelijk is en dat zaken welke wel nodig worden
geacht hooguit met gebruik van financiële reserves van de
grond kunnen komen. Reserves waarop al fors is ingeteerd. 

 

· Onze fractie is teleurgesteld in het uitblijven van echte
resultaten van het eerdergenoemde onderzoek
“heroverweging beleidskeuzes”. Juist met dit onderzoek zou
wel lucht kunnen ontstaan voor nieuwe initiatieven in plaats
van ad hoc maatregelen zonder visie (levendige dorpen,
accommodaties, sportbeleid, mobiliteit enz.).  
· Wij hebben onze teleurstelling geuit over de wijze waarop
het college de problematiek van ondernemers aanpakt. De
behoefte aan extra bedrijventerrein en herstructurering
daarvan heeft bij het college nog niet tot actie geleid. De
uitvoering/aanpassing van de detailhandelsvisie vordert te
traag. Opnieuw zijn acties beloofd; concrete termijnen kon
wethouder Boogaard niet noemen. 
· Bij de behandeling hebben wij gepleit voor afschaffing van
de (niet meer van deze tijd zijnde) hondenbelasting. Een
motie van Constructief Hoeksche Waard hebben wij
gesteund. Helaas heef de motie het niet gehaald. 
· Het voornemen van het college om de rioolheffing volgend
jaar met 10% extra te verhogen heeft het, ondanks een door
ons ingediend amendement, ook gehaald. Zonder
onderbouwing wordt nu al voorgesorteerd. Tot voor kort gold
het credo “zonder plan, geen geld”. Hiermee is nu jammer
genoeg gebroken. 
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Hoe verder vanuit de oppositiebanken? 
Het door de nieuwe coalitiepartijen geschreven akkoord “Samen doordacht
verder” is op 11 juli aan de raad gepresenteerd. Gelukkig is heel veel vanuit
het oude (samen met VVD geschreven) akkoord overeind gebleven. 
Opvallend is wel dat de nieuwe coalitie op het thema Mobiliteit de lobby
voor de aanleg van de A4-Zuid vaarwel heeft gezegd; in de eind dit jaar te
verwachten mobiliteitsnota zal nadrukkelijker op het stimuleren van
fietsgebruik worden ingezet. Hier kopen al die duizenden forensen die voor
hun werk buiten de Hoeksche Waard moeten zijn niets voor. De coalitie wil
ook investeren in een betere samenwerking met de regio; het stopzetten
van de, door wethouder Van Waveren in te zetten, lobby voor de A4 Zuid
komt daarbij wel wrang over omdat omliggende gemeenten dit wel hoog op
het verlanglijstje hebben staan. 

Daarnaast hebben de coalitiepartijen de deur voor extra
belastingverhogingen opengezet. VVD heeft dit altijd bestreden. De
raadsbreed geaccepteerde heroverweging van beleid (motie Filak) heeft
nog steeds geen resultaat opgeleverd en nu al lijkt het erop dat de politieke
moed om te snijden in sommige uitgaven en voorzieningen ontbreekt. 

Wij zullen onze rol als oppositiepartij gemotiveerd oppakken. De goede
dingen uit het coalitieakkoord mogen op onze steun rekenen. Onze
speerpunten met betrekking tot mobiliteit/bereikbaarheid, woningbouw,
heroverweging (financieel) beleid en lage belastingen zullen we daarbij
nadrukkelijk bewaken en uitdragen. Vanzelfsprekend zullen wij toezien op
een voorspoedige landing van de winkelopenstelling op zondag. 
 
Rest mij u een goed reces en fijne vakantie toe te wensen. 

VV
D 

HO
EK

SC
HE

 W
AA

RD


